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PRÉSIDENCE : M. CHARLES PICQUÉ, PRÉSIDENT. 

VOORZITTERSCHAP: DE HEER CHARLES PICQUÉ, VOORZITTER. 

_____ 

 

 
- La séance est ouverte à 17h20. 

 

  

- De vergadering wordt geopend om 17.20 uur. 

 

  

EXCUSÉS  

 

 
M. le président.- Ont prié d'excuser leur absence : 

 

 

- M. Armand De Decker ; 

 

- Mme Corinne De Permentier ; 

 

- M. Hamza Fassi-Fihri, Mmes Françoise 

Bertieaux, Véronique Jamoulle, MM. Gaëtan Van 

Goidsenhoven et André du Bus de Warnaffe, en 

mission à l’étranger pour le compte du PFWB – 

27e Comité mixte avec l’assemblée nationale du 

Québec ; 

 

 

- M. Eric Bott ; 

 

- Mme Simone Susskind ; 

 

- M. Willem Draps, Assemblée interparlementaire 

Benelux ; 

 

- Mme Mahinur Ozdemir ; 

 

- Mme Kenza Yacoubi. 

 

  

VERONTSCHULDIGD 

 

 
De voorzitter.- Verontschuldigen zich voor hun 

afwezigheid: 

 

- de heer Armand De Decker; 

 

- mevrouw Corinne De Permentier;  

 

- de heer Hamza Fassi-Fihri, mevrouw Françoise 

Bertieaux, mevrouw Véronique Jamoulle, de heer 

Gaëtan Van Goidsenhoven en de heer André du 

Bus de Warnaffe, op missie in het buitenland voor 

het parlement van de Federatie Wallonië-Brussel - 

27e Gemengd Comité met de nationale 

vergadering van Québec;  

 

- de heer Eric Bott;  

 

- mevrouw Simone Susskind;  

 

- de heer Willem Draps, Benelux 

Interparlementaire Assemblee;  

 

- mevrouw Mahinur Ozdemir;  

 

- mevrouw Kenza Yacoubi.  

 

  

COMMUNICATION FAITE À 

L'ASSEMBLÉE RÉUNIE 

 

 
MYRIA  

 

Centre fédéral Migration  

 

Rapport annuel 2017 

 

M. le président.- Par courrier reçu le 16 octobre 

2017, le directeur de Myria transmet à 

l'Assemblée réunie son rapport annuel 2017, 

MEDEDELING AAN DE VERENIGDE 

VERGADERING  

 

 
MYRIA 

 

Federaal Migratiecentrum 

 

Jaarverslag 2017 

 

De voorzitter.- Bij brief ontvangen op 16 oktober 

2017 zendt de directeur van Myria aan de 

Verenigde Vergadering zijn jaarverslag 2017, met 
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intitulé : "Traite et trafic des êtres humains - En 

ligne". 

 

- Pour information. 

 

 

 

 

POURSUITE DE LA DISCUSSION DE 

LA DÉCLARATION DE POLITIQUE 

GÉNÉRALE DU COLLÈGE RÉUNI 

(conjointement avec le Parlement) 

 

 

 
M. le président.- Je propose de considérer que la 

poursuite de la discussion de la déclaration de 

politique générale du Collège réuni et du 

Gouvernement qui a eu lieu lors de la séance 

plénière du Parlement de la Région de Bruxelles-

Capitale de ce jour soit également valable pour 

l'Assemblée réunie de la Commission 

communautaire commune.  

 

Pas d'objection ? 

 

Il en sera ainsi. 

 

  

 

 

als titel: “Mensenhandel en mensensmokkel – 

Online”. 

 

- Ter informatie. 

 

 

 

 

VOORTZETTING VAN DE 

BESPREKING VAN DE ALGEMENE 

BELEIDSVERKLARING VAN HET 

VERENIGD COLLEGE  

(gezamenlijk met het Parlement) 

 

 
De voorzitter.- Ik stel voor om de voortzetting 

van de bespreking van de algemene 

beleidsverklaring van het Verenigd College en van 

de Regering die vanochtend tijdens de plenaire 

vergadering van het Brussels Hoofdstedelijk 

Parlement plaatsvond, ook te laten gelden voor de 

Verenigde Vergadering van de Gemeenschap-

pelijke Gemeenschapscommissie.  

 

Geen bezwaar? 

 

Aldus wordt besloten. 

 

  

QUESTION ORALE  

 

 
M. le président.- L'ordre du jour appelle la 

question orale de M. André du Bus de Warnaffe. 

 

La question orale inscrite à l'ordre du jour ayant 

reçu réponse écrite, elle est dès lors retirée de 

l'ordre du jour.  

 

  

 

 

MONDELINGE VRAAG 

 

 
De voorzitter.- Aan de orde is de mondelinge 

vraag van de heer André du Bus de Warnaffe. 

 

Aangezien de mondelinge vraag een schriftelijk 

antwoord heeft gekregen, wordt zij van de agenda 

afgevoerd.  

 

  

VOTE NOMINATIF 

 

 
M. le président.- L’ordre du jour appelle le vote 

nominatif sur les ordres du jour déposés en 

conclusion de l’interpellation de Mme Liesbet 

Dhaene à M. Pascal Smet et Mme Céline 

NAAMSTEMMING 

 

 
De voorzitter.- Aan de orde is de naamstemming 

over de moties ingediend tot besluit van de 

interpellatie van mevrouw Liesbet Dhaene tot de 

heer Pascal Smet en mevrouw Céline Fremault, 
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Fremault, membres du Collège réuni, compétents 

pour la Politique d’aide aux personnes, les 

Prestations familiales et le Contrôle des films, 

concernant "l’état d’avancement des allocations 

familiales bruxelloises".  

 

Trois ordres du jour ont été déposés :  

 

Un ordre du jour motivé a été déposé par M. Alain 

Maron, Mme Viviane Teitelbaum et M. Arnaud 

Verstraete. 

 

Un ordre du jour motivé a été déposé par Mme 

Liesbet Dhaene, M. Johan Van den Driessche et 

Mme Cieltje Van Achter. 

 

L’ordre du jour pur et simple est proposé par 

M. Jamal Ikazban, Mme Véronique Jamoulle, 

M. Michel Colson, Mme Hannelore Goeman et 

M. Pierre Kompany. 

 

L’ordre du jour pur et simple ayant la priorité de 

droit, je mets cet ordre du jour aux voix. 

 

 

M. le président.- La parole est à M. Maron pour 

une explication de vote. 

 

leden van het Verenigd College bevoegd voor het 

Beleid inzake Bijstand aan Personen, het 

Gezinsbeleid en de Filmkeuring, betreffende "de 

stand van zaken met betrekking tot de Brusselse 

kinderbijslag".  

 

Drie moties werden ingediend: 

 

Een gemotiveerde motie werd ingediend door de 

heer Alain Maron, mevrouw Viviane Teitelbaum 

en de heer Arnaud Verstraete. 

 

Een gemotiveerde motie werd ingediend door 

mevrouw Liesbet Dhaene, de heer Johan Van den 

Driessche en mevrouw Cieltje Van Achter. 

 

De eenvoudige motie wordt door de heer Jamal 

Ikazban, mevrouw Véronique Jamoulle, de heer 

Michel Colson, mevrouw Hannelore Goeman en 

de heer Pierre Kompany voorgesteld. 

 

Daar de eenvoudige motie van rechtswege 

voorrang heeft, breng ik deze motie in stemming. 

 

 

De voorzitter.- De heer Maron heeft het woord 

voor een stemverklaring. 

 

M. Alain Maron (Ecolo).- Nous n'avons pas pour 

habitude d'abuser de la procédure des ordres du 

jour motivés, prévue dans notre règlement. Je 

constate que la majorité, sur ce sujet, est toujours 

suffisamment unie pour déposer un ordre du jour 

pur et simple, c'est-à-dire pour ne pas voter sur 

notre ordre du jour motivé, le discuter ou 

l'amender, mais simplement pour empêcher qu'il 

puisse être voté. 

 

Cette procédure, M. le président, a été instituée 

quand l'extrême droite est arrivée au parlement 

fédéral. Cela vaut toujours la peine de le rappeler, 

même si de majorité en majorité, nous continuons 

à l'utiliser au sein du parlement bruxellois. Nous 

l'avons fait aussi sous la précédente législature, je 

l'admets. 

 

Notre ordre du jour motivé demande d'abord que 

l'on rende publique, dès que possible, l'étude sur le 

nouveau modèle d'allocations familiales 

bruxellois. J'entends que le gouvernement annonce 

cette étude pour le mois de novembre. Nous 

n'avons néanmoins pas encore de certitude absolue 

qu'elle sera présentée aux parlementaires, ni dans 

De heer Alain Maron (Ecolo) (in het Frans).- 

Wij dienen niet vaak een gemotiveerde motie in. Ik 

stel vast dat de meerderheid voldoende eensgezind 

is om een eenvoudige motie in te dienen en zo te 

verhinderen dat er over onze motie wordt 

gediscussieerd en gestemd. Die procedure werd 

ingevoerd toen extreem rechts zitting kreeg in het 

federale parlement, maar toch blijven we ze 

gebruiken.  

 

In onze gemotiveerde motie vragen wij dat de 

studie over het nieuwe Brusselse kinderbijslag-

model zo snel mogelijk wordt bekendgemaakt. De 

regering kondigt die studie aan voor november. 

We hebben echter geen enkele waarborg gekregen 

dat ze aan de parlementsleden zal worden 

voorgesteld.  

 

Wij vragen ook om nu al een idee te krijgen van de 

begrotingsimpact van de verschillende scenario's. 

De bijzondere financieringswet bevat een aantal 

belangrijke deadlines. Het wordt hoog tijd dat we 

een zicht krijgen op de ontvangsten en uitgaven. 

Die cijfers werden ons nooit meegedeeld. U zult 

misschien antwoorden dat dat komt omdat die 
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quelle version. 

 

Nous demandons aussi de disposer, dès 

maintenant, sur la base des différentes hypothèses, 

des projections budgétaires de recettes. Comme 

vous le savez en effet, la loi spéciale de 

financement liée à la sixième réforme de l'État est 

complexe et prévoit des différentiels de 

financements assez importants de 2025 à 2035, 

puis à partir de 2035. Il est donc temps d'y voir 

clair en termes de projections de recettes. 

 

Nous n'avons pas ces chiffres, qui ne nous ont 

jamais été transmis. Il en va de même pour les 

dépenses. Nous demandons donc les projections 

budgétaires des dépenses suivant les différentes 

hypothèses de travail pour l'avenir du modèle. 

 

Vous allez me dire que s'ils ne nous ont pas été 

transmis, c'est parce qu'ils n'existent pas. Pourtant, 

les ministres et un certain nombre de représentants 

des partis de la majorité y font sans cesse 

référence. Ils font des comparaisons de coûts des 

modèles et des prévisions, notamment sur la base 

du modèle wallon.  

 

Ces projections budgétaires existent donc bel et 

bien, même si elles doivent être examinées avec 

prudence. Et nous voudrions en disposer. C'est la 

moindre des choses si nous voulons avoir un débat 

budgétaire serein. Notre demande nous semble 

légitime. Nous aimerions donc que ces projections 

budgétaires soient transmises maintenant aux 

parlementaires. En effet, le débat part dans tous 

les sens et pour savoir ce qui est sur la table et 

connaître les positions des uns et des autres, nous 

devons nous tourner vers la presse.  

 

Enfin, nous demandons une procédure permettant 

de dépasser les clivages et les blocages politiques 

sur le futur modèle. Nous avions dit que si les 

partis du gouvernement n'arrivaient pas à se 

mettre d'accord, le dossier pouvait revenir au 

parlement. Un parti de la majorité au moins s'y est 

opposé, sans doute par crainte de la formation 

d'une majorité alternative. Dont acte.  

 

Alors, agissons autrement. Ouvrons le débat. Si 

politiquement, tout est bloqué, organisons des 

états généraux, avec une obligation de résultats et 

des délais fixes, auxquels participeront toutes les 

formations politiques, mais aussi toutes les parties 

prenantes, que sont les associations familiales, le 

cijfers nog niet bestaan. Nochtans verwijzen de 

ministers en sommige leden van de meerderheid er 

voortdurend naar en maken ze vergelijkingen, 

onder meer met het Waalse model. Die 

begrotingsprojecties bestaan dus en we zouden ze 

graag ontvangen. Dat is noodzakelijk om een 

sereen begrotingsdebat te kunnen voeren.  

 

Tot slot zijn we vragende partij voor een 

procedure om politieke blokkeringen met 

betrekking tot het nieuwe model te kunnen 

overstijgen. Ons voorstel was om het dossier in 

handen van het parlement te geven als de 

regeringspartijen er niet in slagen om tot een 

akkoord te komen. Een partij van de meerderheid 

heeft zich daar evenwel tegen verzet, vermoedelijk 

uit vrees dat er een alternatieve meerderheid tot 

stand zou komen. We moeten dus een andere 

oplossing vinden. We zouden bijvoorbeeld een 

staten-generaal kunnen organiseren, met een 

resultaatsverbintenis en een strak tijdschema. Alle 

politieke fracties zouden eraan deelnemen, maar 

ook de gezinsbonden, de Economische en Sociale 

Raad, de uitbetalingskassen enzovoort. Laten we 

het debat verruimen en de democratie 

vernieuwen!  

 

Als we op dezelfde manier blijven doorgaan, zal 

Brussel aan het einde van deze legislatuur geen 

nieuw kinderbijslagmodel hebben. Dat blijkt ook 

uit het antwoord van de minister-president. 

Volgens hem zal er in 2019 in het beste geval een 

akkoord zijn over de administratieve overdracht 

van de bevoegdheid. Daarnaast moeten we echter 

ook het nieuwe model uitwerken.  

 

Wij hebben onze gemotiveerde motie ingediend 

samen met Groen, maar ook met de MR.  
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Conseil économique et social de la Région de 

Bruxelles-Capitale (CESRBC), les représentants 

des caisses, etc. 

 

Ces organismes de la société civile et les partis 

politiques ont des avis pertinents, et nous sommes 

persuadés qu'il y a moyen de trouver un accord en 

sortant du blocage politique exercé par l'un ou par 

l'autre. Mettons-nous autour de la table dans un 

cadre institué, innovons en matière de démocratie, 

avec les partis, mais aussi avec des experts, et 

donnons-nous des chances de débloquer ce 

dossier. 

 

Sinon, ce qu'il va se passer est assez évident. 

Bruxelles n'aura pas, sous cette législature, son 

modèle d'allocations familiales. C'est ce qui est en 

train de se dessiner.  

 

Du reste, c'est ce qui ressort de la réponse donnée 

tout à l'heure par le ministre-président. Il espère 

juste arriver, peut-être, à un accord sur un transfert 

de la compétence en 2019, mais ce n'est même pas 

sûr. Cela concerne les moyens de paiement, c'est-

à-dire la tuyauterie que constitue l'accueil 

administratif de la compétence. M. le président, 

c'est plutôt sur le nouveau modèle qu'il faut 

avancer. Notre proposition va dans ce sens.  

 

Nous aimerions à tout le moins que le débat puisse 

être ouvert sur la manière de procéder pour 

dépasser le blocage, afin que les partis de la 

majorité ou les autres formations politiques se 

mettent ensemble pour y arriver.  

 

Nous avons déposé notre ordre du jour motivé 

avec Groen, mais aussi avec le MR.  

 

  

M. le président.- La parole est à M. Verstraete 

pour une explication de vote.  

 

M. Arnaud Verstraete (Groen) (en 

néerlandais).- La possibilité de modifier le 

système d'allocations familiales aura un impact 

très important sur tous les Bruxellois et sur la 

pauvreté infantile. 

 

Ces trois dernières années, des divergences 

idéologiques sont apparues très clairement entre 

les partis. Or, le dossier des allocations familiales 

exige un traitement particulièrement délicat. La 

moindre petite modification peut avoir un énorme 

De voorzitter.- De heer Verstraete heeft het 

woord voor een stemverklaring.  

 

De heer Arnaud Verstraete (Groen).- Ik wil 

toelichten waarom Groen deze motie mee heeft 

ingediend. 

 

De mogelijkheid om de Brusselse kinderbijslag te 

wijzigen, zal een zeer grote impact hebben op alle 

Brusselaars en vooral op onze kinderen. Het gaat 

hier over de mogelijkheid om helemaal geen of 

net heel veel impact te hebben op de 

kinderarmoede.  
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impact financier sur l'équité sociale à Bruxelles. 

 

Pour Groen, le temps n'est plus aux grands 

discours idéologiques nébuleux, mais à l'action. 

C'est pourquoi nous demandons l'accès à toutes 

les études et à tous les chiffres, ainsi qu'un 

dialogue ouvert au sein du parlement. Nous 

proposons d'organiser des états généraux. Si 

nécessaire, le dialogue peut prendre une autre 

forme. L'essentiel est de l'initier. 

 

  

De afgelopen drie jaar werd het zeer duidelijk dat 

er ideologische verschillen zijn tussen de partijen. 

Dat is evident. Eenvoudige wijzigingen in het 

systeem kunnen een enorme impact hebben. Het 

kinderbijslagdossier moet bijzonder delicaat 

worden aangepakt.  

 

Bijvoorbeeld alleen al de overgang van het op 

federaal niveau georganiseerde systeem naar een 

nieuw systeem kan ettelijke honderden miljoenen 

euro meer of minder kosten. Elke kleine wijziging 

aan dat systeem kan een enorme financiële impact 

hebben op de sociale gelijkheid in Brussel.  

 

Groen vindt dat de tijd van de grote, wollige, 

ideologische discussies voorbij is en dat het tijd is 

voor actie. Daarom vragen wij dat de 

parlementsleden toegang krijgen tot alle studies en 

cijfers en dat er een open dialoog komt in het 

parlement. We stellen voor om een staten-generaal 

te organiseren. Als het noodzakelijk is, kan de 

dialoog ook een andere vorm aannemen. Het 

belangrijkste is dat we de dialoog opstarten. We 

kunnen het ons niet permitteren om nog langer te 

wachten.  

 

M. le président.- Mme Teitelbaum a la parole 

pour une explication de vote. 

 

Mme Viviane Teitelbaum (MR).- Au nom de 

mon groupe, je voudrais également dire que nous 

avons cosigné cet ordre du jour motivé pour les 

raisons évoquées par M. Maron. Pour nous, la 

continuité du paiement est évidemment 

essentielle, comme son universalité et le principe 

qui veut qu'un enfant égale un enfant. Les 

allocations familiales doivent rester un outil d'aide 

à la parentalité, en tenant compte des spécificités 

bruxelloises.  

 

Pour que nous puissions basculer de préférence en 

même temps - le contraire serait une aberration - 

que les autres Régions, ce dont nous nous 

éloignons de plus en plus, il est effectivement 

important de recevoir non seulement l'étude, mais 

aussi les données chiffrées, ainsi que d'organiser 

un dialogue constructif en se mettant tous autour 

de la table.  

 

De voorzitter.- Mevrouw Teitelbaum heeft het 

woord voor een stemverklaring.  

 

Mevrouw Viviane Teitelbaum (MR) (in het 

Frans).- Mijn fractie heeft de gemotiveerde motie 

mee ondertekend om de redenen die de heer 

Maron al aanhaalde. Uiterst belangrijk voor ons 

zijn de continuïteit van de uitbetaling, het 

universele karakter ervan en het uitgangspunt dat 

elk kind gelijk is. De kinderbijslag moet een 

ondersteuning in de opvoeding blijven, rekening 

houdend met de specifiek Brusselse context. 

 

Het is belangrijk dat we tegelijkertijd met de 

andere gewesten overschakelen op het nieuwe 

systeem. Daarom moeten we de studie en de 

becijferde gegevens krijgen en moeten we zo snel 

mogelijk een constructieve dialoog opzetten. 

 

  

M. le président.- La parole est à Mme Dhaene 

pour une explication de vote.  

 

 

De voorzitter.- Mevrouw Dhaene heeft het woord 

voor een stemverklaring. 
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Mme Liesbet Dhaene (N-VA) (en néerlandais).- 

Le système des allocations familiales doit être 

transféré du niveau fédéral au plus tard le 1er 

janvier 2020. Toutes les entités fédérées ont 

convenu de sortir collectivement de Famifed le 1er 

janvier 2019. 

 

En réponse à une interpellation, le ministre Smet 

a déclaré qu'il n'y avait pas encore de décision 

quant à un retrait au 1er janvier 2019, laissant 

entendre qu'il n'était pas nécessaire que les quatre 

entités se retirent en même temps. La déclaration 

de politique générale dit également que la Région 

cherchera à se retirer le 1er janvier 2019, mais 

sans garantie. 

 

Les conséquences d'un retrait tardif de Bruxelles 

soulèvent de nombreuses questions. Les caisses 

d'allocations familiales et le Conseil économique 

et social de la Région de Bruxelles-Capitale tirent 

la sonnette d'alarme. Si le système fédéral doit 

perdurer uniquement pour Bruxelles, quel sera le 

coût de son maintien et qui va le payer ? 

 

En outre, un règlement basé sur l'ancien modèle 

fédéral, qui diffère fortement de celui des autres 

niveaux de pouvoir, risque de compromettre la 

continuité du paiement des allocations familiales. 

Nous appelons donc le Collège réuni à quitter 

Famifed en même temps que la Flandre, la 

Wallonie et la Communauté germanophone et à 

reprendre la gestion et le versement des 

allocations familiales au plus tard le 1er janvier 

2019. 

 

(Applaudissements sur les bancs de la N-VA) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

M. le président.- Je vois qu'aucun membre du 

gouvernement n'est présent. Je voudrais 

néanmoins dire qu'il serait bienvenu que, si des 

études existent, nous puissions en faire état en 

commission. Sans pour cela donner l'étude dans 

son intégralité, quelqu'un pourrait en faire un 

exposé en commission. Il ne serait pas déplacé de 

solliciter ce genre de démarche. Il faudra régler la 

Mevrouw Liesbet Dhaene (N-VA).- Het 

kinderbijslagsysteem moet ten laatste vanaf 

1 januari 2020 van de federale overheid worden 

overgenomen. Alle deelstaten hadden afgesproken 

om in groep uit Famifed te treden op 1 januari 

2019. Vlaanderen, Wallonië en de Duitstalige 

Gemeenschap zijn klaar om het beheer op 

1 januari 2019 over te nemen, maar zoals vandaag 

weer eens overduidelijk bleek, is Brussel nog 

altijd niet klaar. 

 

In antwoord op een interpellatie stelde minister 

Smet dat er nog geen beslissing was om samen 

met de anderen uit te treden op 1 januari 2019. Hij 

liet uitschijnen dat het niet nodig was dat de vier 

deelstaten tegelijkertijd uittreden. Ook in de 

beleidsverklaring hoorde ik dat het gewest zou 

proberen uit te treden op 1 januari 2019, maar dat 

dat absoluut geen garantie was. 

 

Dat heeft veel gevolgen en er zijn veel vragen 

over de gevolgen van de laattijdige uittreding van 

Brussel. Ook de kinderbijslagfondsen en de 

Economische en Sociale Raad voor het Brussels 

Hoofdstedelijk Gewest trekken daarvoor aan de 

alarmbel. Het gevolg is immers dat het federale 

systeem alleen voor Brussel blijft voortbestaan. 

Wie zal dat betalen? Wat is de kost van de 

instandhouding van het federale systeem? Moet 

Brussel dat betalen? 

 

Bovendien brengt de uitbetaling op basis van het 

oude federale model, dat heel erg verschilt van dat 

van de andere overheden, risico's met zich mee 

voor de continuïteit van de uitbetaling van de 

kinderbijslag. We zijn het er allemaal over eens 

dat die continuïteit een prioriteit is. Daarom willen 

we met deze motie het Verenigd College oproepen 

om tegelijkertijd met Vlaanderen, Wallonië en de 

Duitstalige Gemeenschap uit Famifed te treden en 

het beheer en de uitbetaling van de kinderbijslag 

uiterlijk op 1 januari 2019 over te nemen. 

 

(Applaus bij de N-VA) 

 

De voorzitter.- Ik stel vast dat de regering niet 

meer aanwezig is. Graag wil ik zeggen dat, als er 

studies bestaan, het goed zou zijn dat die in de 

commissie behandeld worden. Ze hoeven daarom 

niet integraal ter beschikking gesteld te worden, ze 

kunnen bijvoorbeeld toegelicht worden tijdens een 

uiteenzetting in commissie. Ik ben niet bevoegd 

om daarover te beslissen. Dat is een zaak voor de 
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question avec le président de commission. 

 

(Applaudissements sur les bancs d'Ecolo, de 

Groen et de la N-VA) 

 

 

M. le président.- Nous procédons maintenant au 

vote nominatif sur l’ordre du jour pur et simple. 

 

Il est procédé au vote. 

 

 

RÉSULTAT DU VOTE 

 

71 membres sont présents. 

33 répondent oui dans le groupe linguistique 

français. 

10 répondent oui dans le groupe linguistique 

néerlandais. 

21 répondent non dans le groupe linguistique 

français. 

7 répondent non dans le groupe linguistique 

néerlandais. 

 

En conséquence, l'Assemblée réunie l'adopte. 

 

 

 

 

 

M. le président.- La séance plénière de 

l'Assemblée réunie de la Commission 

communautaire commune est close. 

 

 

Prochaine séance plénière sur convocation du 

président. 

 

 

- La séance est levée à 17h35. 

 

  

commissievoorzitter. 

 

(Applaus bij Ecolo, Groen en de N-VA) 

 

 

 

De voorzitter.- Wij gaan over tot de 

naamstemming over de eenvoudige motie. 

 

Tot stemming wordt overgegaan. 

 

 

UITSLAG VAN DE STEMMING 

 

71 leden zijn aanwezig. 

33 antwoorden ja in de Franse taalgroep. 

 

10 antwoorden ja in de Nederlandse taalgroep. 

 

21 antwoorden neen in de Franse taalgroep. 

 

7 antwoorden neen in de Nederlandse taalgroep. 

 

 

Bijgevolg wordt ze door de Verenigde 

Vergadering aangenomen.  

 

 

 

 

De voorzitter.- De plenaire vergadering van de 

Verenigde Vergadering van de Gemeenschap-

pelijke Gemeenschapscommissie is gesloten. 

 

 

Volgende plenaire vergadering na bijeenroeping 

door de voorzitter. 

 

 

- De vergadering wordt gesloten om 17.35 uur. 

 

  

  

_____ _____ 
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DÉTAIL DU VOTE NOMINATIF / DETAIL VAN DE NAAMSTEMMING 

 
 

 

Groupe linguistique français / Franse taalgroep  

Oui  33 Ja 

Mohamed Azzouzi, Michèle Carthé, Benoît Cerexhe, Ridouane Chahid, Bernard Clerfayt, Michel Colson, 

Emmanuel De Bock, Caroline Désir, Ahmed El Khannouss, Ahmed El Ktibi, Nadia El Yousfi, Isabelle 

Emmery, Amet Gjanaj, Jamal Ikazban, Pierre Kompany, Hasan Koyuncu, Marc Loewenstein, Joëlle Maison, 

Bertin Mampaka Mankamba, Zahoor Ellahi Manzoor, Joëlle Milquet, Catherine Moureaux, Mohamed 

Ouriaghli, Martine Payfa, Caroline Persoons, Charles Picqué, Fatoumata Sidibé, Sevket Temiz, Julien 

Uyttendaele, Michaël Vossaert, Julie de Groote, Serge de Patoul, Emin Özkara. 

Groupe linguistique néerlandais / Nederlandse taalgroep  

Oui  10 Ja 

Fouad Ahidar, Els Ampe, René Coppens, Stefan Cornelis, Carla Dejonghe, Paul Delva, Hannelore Goeman, 

Brigitte Grouwels, Jef Van Damme, Khadija Zamouri. 

Groupe linguistique français / Franse taalgroep  

Non  21 Neen 

Jacques Brotchi, Vincent De Wolf, Céline Delforge, Alain Destexhe, Christos Doulkeridis, Dominique 

Dufourny, Mathilde El Bakri, Zoé Genot, Claire Geraets, Youssef Handichi, Evelyne Huytebroeck, Abdallah 

Kanfaoui, Marion Lemesre, Alain Maron, Arnaud Pinxteren, Magali Plovie, Jacqueline Rousseaux, Viviane 

Teitelbaum, Barbara Trachte, Michaël Verbauwhede, Anne-Charlotte d'Ursel. 

Groupe linguistique néerlandais / Nederlandse taalgroep  

Non  7 Neen 

Bruno De Lille, Liesbet Dhaene, Dominiek Lootens-Stael, Annemie Maes, Cieltje Van Achter, Johan Van 

den Driessche, Arnaud Verstraete. 

 

 

 

 

 


